
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 14. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 25
Er det ministerens opfattelse, at anbefalingerne fra Filminstituttets evaluering
af Public Service-Puljen, for så vidt angår anbefalingen om at udvide puljen til
et bevillingsniveau på enten 60-80 mio. kr. eller optimalt 75-100 mio. kr., er
udtryk for fejlskud, eller hvad er anledningen til, at ministeren ikke ønsker at
inddrage anbefalingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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